

# **Inter-School Archery Competition 2014-2015**

## **Competition Reminder**

### **1. Competition Schedule and Target Assignment**

Competition Schedule and Target Assignment have been uploaded to the page of Archery of HKSSF website.

- Go to [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk) 【Inter-secondary Schools Sports Competition HK Island and Kowloon > Various Sports Information > Archery > General Circulars】 .

### **2. Team Manager**

Team Manager can only represent ONE school throughout the competition; School Staff or non-full-time staff member authorized by Head of School must accompany their team throughout the competition. Appointed non-full-time staff member must submit 'Team Manager (non-staff member) Registration Form' to the Federation Office 3 working days before assume duty.

- Go to [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk) 【Inter-secondary Schools Sports Competition HK Island and Kowloon > Forms】 .

### **3. Team Manager Report & Meeting**

All Team Managers are required to report to the Organising Committee from 8:00-8:30am. Team manager meeting will be held after school reporting. Details of competition and arrangement will be elaborated at the meeting, all team managers should pay attention to the announcement on the day of competition.

### **4. Uniform**

- 4.1 Archers must wear jersey bearing school name / abbreviation / badge, which should be sewn, stenciled or marked on permanently.
- 4.2 It is not necessary for all players to dress in identical uniform with same colour and same style.
- 4.3 If archers choose to wear shorts, length of the shorts is required to be longer than the fingertip when having the arms down.
- 4.4 Vest, tank tops and jeans are prohibited.
- 4.5 Archers may be disqualified if they did not dress properly before the start of the competition.
- 4.6 In case of any doubts towards the uniform requirement, please do not hesitate to inform the Convenor before uniform inspection.

## **5. Reporting Procedure**

- 5.1 All school team managers must report ON TIME, students will be disqualified for schools that failed to report. Archers' race number and pins will be distributed during reporting.
- 5.2 Before practice, all archers are required to line up in front of the shooting line according to the target assignment, registration card will be collected at the same time and be returned after the end of the competition.
- 5.3 Registration cards MUST be produced to the Convenor before the start of the competition, otherwise archers will be disqualified.
- 5.4 Uniform inspection will be carried out during the collection of registration cards.

## **6. Target Face Arrangement**

- 6.1 4 x 40cm dia. 5 colors 10 rings target face
- 6.2 3 minutes shoot 6 arrows
- 6.3 Archers shoot 60 arrows in 2 rounds of 30 arrows each - 18m

## **7. Practice**

Practice will be arranged before the start of the competition. To avoid interfering the practice of other archers, fixing of target face is not allowed once the practice started. Archers who have not finished practicing may gain the consent from other archers to complete at their target.

## **8. Score Confirmation**

Scorecards will be signed by archers, indicating that the archer agrees with the value of each arrow. True copy of the scorecard is required to return to the Organising Committee, duplicate copy can be kept by archers for retention.

**\*\*For details, please refer to Secondary Schools General Information Booklet  
"General Rules of Inter-School Archery Competition". \*\***

Wong Chiu Keung  
Convenor

To : Participating schools in Archery

Date : 5<sup>th</sup> May 2015

# 2014-2015 年度中學校際射箭比賽

## 賽事備忘

### 1. 賽程及排靶表

賽程及排靶表已上載於學體會網頁。煩請學校負責老師核對清楚參賽資料。

➤ 請登入 [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk) 【港島及九龍地域中學學界體育比賽>射箭>比賽通告】。

### 2. 學校領隊

學校領隊不得兼任其他學校領隊；參賽運動員需由學校全時間職員或校長向香港學界體育聯合會申請所授權的非學校教職員領隊帶領出賽。「非本校教職員領隊申報表」需於執行領隊工作三個工作天之前送達本會。

➤ 請登入 [www.hkssf.org.hk](http://www.hkssf.org.hk) 【港島及九龍地域中學學界體育比賽>表格】詳閱「非本校教職員領隊申報表」。

### 3. 領隊報到及會議

請各校領隊準時於早上 8:00 至 8:30 向大會報到。領隊會議將於各校報到後召開，屆時將詳述各項比賽細節及特別事項，各領隊老師請留意在場宣佈。

### 4. 服裝

4.1 運動員必須穿著佩有永久性縫上、印上或標明學校名稱或簡稱或校徽之運動上衣。

4.2 全隊運動員並不需要穿著同色同款比賽衣。

4.3 如選擇穿著短褲，當垂直雙手時褲腳長度必須超過手指尖的位置。

4.4 禁止穿著背心、無袖上衣或牛仔褲。

4.5 如未能在比賽開始前換回合乎要求之服裝，將會被大會取消其參賽資格。

4.6 如對服裝有任何疑問，請於檢查服裝前向主委查詢。

### 5. 報到程序

5.1 各校領隊必須親自於報到時段內報到，逾時者該校之參賽資格將會被取消。屆時大會將派發運動員號碼布及扣針予各校領隊。

5.2 各校在原靶練習前，各參賽者需依據其靶號靶位分兩輪站於發射線並出示其學界證予大會核對，學界證將於比賽結束後交還予各校。

5.3 如參賽者未能於核對學界證時段出席，可於比賽開始前向主委出示其學界證，否則將被取消參賽資格。比賽一旦開始而未能出示其學界證者，一律不得參與賽事。

5.4 在核對學界證期間，大會將同時檢查各參賽者之服裝。

## 6. 靶面分配

6.1 40 厘米五色十環靶面(雙日字型式排列)

6.2 比賽 3 分鐘六箭

6.3 雙輪 18 米，每輪 30 箭，共 60 箭

## 7. 原靶練習

比賽開始前將有原靶(正式賽道)練習時間，練習時間開始後，為免阻礙其他運動員練習，運動員不得再上靶紙，仍未完成者若得到其他靶號運動員同意，可利用其他靶號練習。

## 8. 記分證明

運動員於完成賽事後必須核實自己的分數，然後簽名認可。請將分紙正本及分牌交回報到處，分紙副本可取回作記錄用。

**\*\* 詳情請參閱中學運動比賽手冊內之「校際射箭比賽章則」。** \*\*

主 委  
黃超強

致： 射箭比賽參賽學校  
日期： 二零一五年五月五日